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Een afvaardiging van de cliëntenraad heeft gesproken met een afvaardiging van het 
zorgkantoor. Ze constateerden dat de verbouwde kamers mooi zijn geworden en dat er 
een grote betrokkenheid van het personeel is.  In onze vergadering werd opgemerkt dat 
er toch wel wordt gemopperd door de cliënten.  Belangrijk is dat deze signalen bij de 
leidinggevenden worden gemeld. Natuurlijk is het ook mogelijk om dit via de 
cliëntenraad te melden (cr.interzorggroep@gmail.com). 
 
Opmerkelijk is dat er veel kamers leeg staan. Er zijn geen wachtlijsten. Ingezet wordt op 
tijdelijke opnames. Vooral belangrijk is dat een ieder Interzorg promoot.  
 
Met Petra is gesproken over de problematiek van het parkeren van de scootmobielen. 
Het is niet mogelijk om ze dichtbij de kamers te parkeren. In de gang mogen ze niet 
staan.  Een aantal ideeën zijn geopperd waaronder het gebruiken van lege kamers of iets 
bijbouwen (nieuw fietsenhok). We zijn benieuwd of er een oplossing komt.  
Tilliften en te kleine toiletten zijn vooral een probleem in de niet verbouwde kamers.  
Zodra alles is verbouwd moet dit probleem zijn opgelost.  
 
Nogmaals is vanuit de cliëntenraad de behoefte geventileerd dat het wel mooi zou zijn 
dat er, naast de huidige populatie van bewoners met een hoge zorgzwaarte, ook 
bewoners met een minder hoge zorgzwaarte in het huis zouden wonen.  Dit zorgt voor 
meer diversiteit en komt ook de gezelligheid in het huis ten goede. De zorgverzekeraar 
kwam met de opmerking dat de oude bejaardentehuizen misschien weer (deels) 
terugkomen. Uitbreiden van de aanleuning woningen is wellicht ook een mogelijkheid. 
Een uitdaging voor onze directie wellicht.  
 
Op 19 november zal de cliëntenraad aanwezig zijn bij de Open Dag in Foswert. 
Graag horen wij van u of u ook tevreden bent.  
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